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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 15 april 2019 

Afwezig: Fons Kortrijk 

1. Opening en welkom: 

De voorzitter opent de vergadering en heet allen van harte welkom, in het bijzonder de 

dames Van Borssum en Dekker die voor het laatst deel uitmaken van de raad. 

 

2. Vaststelling agenda: 

We stellen de agenda onveranderd vast. 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 

We keuren het verslag en de bijlage (profiel voorzitter) onveranderd goed. 

Activiteitenkalender: 

We spreken kort over de HEP- bijeenkomst die op 7 mei gehouden zal worden. Zij gaat over 

beschermd wonen. De vraag is in hoeverre Putten actief is. Probeert het inwoners in eigen 

omgeving op te vangen of verwijst onze gemeente naar Harderwijk? De werkgroep Wmo 

bekijkt wie erheen gaat, naast Matthijs Bonzet. (zelf aanmelden) 

Door afwezigheid van Fons Kortrijk schuiven we de onderwerpen Centrumplan en ViaVé door 

naar de volgende vergadering. 

Kwaliteitsmiddag Jeugd: 

Deze bijeenkomst organiseert Jeugdpunt op 8 mei aanstaande. De werkgroep Jeugd zal 

erheen gaan. 

Overleg DB- gemeente: 

Dit heeft geen doorgang kunnen vinden. Het dagelijks bestuur heeft wel vergaderd en deze 

vergadering voorbereid. De begroting is teruggebracht tot de afgesproken € 15.000,-. 

We gaan in ons volgend overleg met de gemeente navraag doen naar een doorverwijzing 

naar Ondersteuning Plus in Veenendaal. 

 

4. Vacatures: 

De sollicitatiecommissie doet verslag van haar bevindingen. Zij heeft één kandidaat 

gesproken en de commissie doet daar nu verslag van. Na ampele discussie besluit de 

vergadering niet tot voordracht over te gaan. De voorzitter zal de kandidaat mondeling op de 

hoogte stellen, de secretaris zal een en ander schriftelijk bevestigen. 

Edwin van Harten neemt nu plaats in de werkgroep Jeugd, terwijl hij ook zijn diensten blijft 

aanbieden bij de werkgroep Wmo. Chris van Tilborg zal waar nodig deel uitmaken van de 

werkgroep Participatiewet. 
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Interne peiling toont aan dat niemand van de huidige leden het voorzitterschap ambieert. Ad 

Blok toont zich wel bereid het tweede-voorzitterschap meer inhoud te geven, opdat de 

aanlokkelijkheid voor het voorzitterschap groter wordt. Binnen deze constructie vraagt één 

lid nog enige bedenktijd. Matthijs Bonzet en Jaap Plomp buigen zich over tekst en 

vormgeving van een advertentie. Na goedkeuring van de leden volgt publicatie in de 

plaatselijke bladen. Voor de overige vacatures adverteren we vooralsnog via ander media ( 

website, LinkedIn, facebook). 

 

5.  Adviezen: 

We wachten nog op een reactie op ons advies over het reïntegratieplan. 

Het toegestuurde cliëntervaringsonderzoek biedt ons te weinig houvast om daar een 

gedegen advies over uit te brengen. We zullen toch eerst over meer informatie bij dit rapport 

moeten beschikken. Op ons volgende overleg DB- gemeente gaan we daarop aandringen. 

Reactie op onze adviezen Meerjarenplan Sociaal Domein: 

Over het algemeen reageren we niet op reacties, maar deze respons stelt teleur. We krijgen 

de indruk dat we niet serieus worden genomen en dat de gemeente de strekking van ons 

advies niet begrijpt. Veel antwoorden zijn ontwijkend en niet concreet. We missen criteria 

waarop we dit plan (en de uitvoering) kunnen toetsen. Reden voor de raad om in te 

stemmen met het voorstel van de voorzitter gebruik te maken van het inspreekrecht. 

 

6. Luisterend oor: 

Edwin van Harten doet verslag van het gesprek dat hij hedenmorgen had met een gezin. Ter 

plekke kon hij verwijzen naar Stimenz. Bij de vergadering rijst inmiddels de vraag hoe de 

gemeente cliënten wijst op de mogelijkheid gebruik te maken van de cliëntonafhankelijke 

ondersteuning. Vermeld zij dit expliciet?  

 

7. Rondvraag: 

Linda van Borssum wijst ons op zaken die de komende tijd gaan spelen: 

- Beschermd wonen (mensen met verward gedrag) 

- Wet woonoverlast 

- Maatschappelijke opvang/ bemoeizorg. 

- Wet verplichte GGZ. 

 

- Ad Blok vraagt hoe wij ons voorbereiden op het bezoek de volgende vergadering van 

Buurtzorg Jong. Het evaluatierapport zal de secretaris toezenden. (bijlage bij verslag). 

8. Afscheid Jantine Dekker en Linda van Borssum: 

De voorzitter spreekt de scheidende dames toe, memoreert hun verdiensten voor de 

participatieraad en de Puttense gemeenschap, prijst hun betrokkenheid en de scherpte 

waarmee zij hun dossiers behandelden. Voor sommige zaken, zoals de privacywetgeving en – 

handhaving, heb je een lange adem nodig. Hij betreurt, maar respecteert hun vertrek. Zijn 

woorden laat hij vergezeld gaan met een bon en een bos bloemen. 

 

9. Sluiting: 

De voorzitter sluit om 21.10 uur de vergadering. 

        Jaap Plomp 


